
Protokół Nr 45.2014
z posiedzenia Komisji  Turystyki, Sportu i Rekreacji Rady Miasta Ełku, które odbyło się 
w dniu 21 maja 2014 roku w godzinach 1200 – 1300.

Obrady Komisji prowadził Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop.
W posiedzeniu   udział   wzięli  członkowie  Komisji  w/g  załączonej  listy  obecności;  na 
14 członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 14.  W związku z tym obrady Komisji 
i podejmowane decyzje są prawomocne.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
• Pierwszy Z-a Prezydenta Miasta – Artur Urbański,
•  Inspektor ds. planowania i realizacji budżetu - Barbara Dąbrowska,
• Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej – Irena Katarzyna Podlecka,
• radca prawny Urzędu Miasta – Zbigniew Rachwalski.

Przyjęty porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
3. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu miasta  Ełku za 2013 rok w dziale  kultura 

fizyczna i turystyka (sesja absolutoryjna).
4. Opinia Komisji do projektów uchwał:
1) w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  miasta  Ełku  za  2013  rok  oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu miasta Ełku za 2013 rok wraz z informacją o stanie 
mienia,

2) w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Ełku,
3) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2014-2027,
4) w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na  rok 2014,
5) w sprawie przekazania środków finansowych na fundusz wsparcia Policji z przeznaczeniem 

na zakup psa patrolowo – tropiącego oraz jego wyposażenia dla Komendy Powiatowej 
Policji w Ełku,

6) w sprawie przekazania środków finansowych na fundusz wsparcia Policji z przeznaczeniem 
na  realizację  służb  ponadnormatywnych  ełckich  policjantów  w  okresie  sezonu 
turystycznego,

7) w sprawie zaopiniowania utworzenia na obszarze miasta Ełku dwóch okręgów wyborczych 
w wyborach do Rady Powiatu Ełckiego.

5. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu  1 - ego   
Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop  zapoznał  zebranych  z  propozycją  porządku 

obrad Komisji  proponując  w  pkt.4  Opinia  Komisji  do  projektów  uchwał  omówienie 
i zaopiniowanie projektów uchwał związanych tematycznie z pracą Komisji. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i jednomyślnie poprzez aklamację przyjęli porządek 
obrad jak wyżej.

 Do punktu  2 - ego
Przewodniczący  Komisji Tomasz Przekop  zwrócił się o zgłaszanie uwag do protokółu 

z poprzedniego posiedzenia Komisji.
Członkowie  Komisji  nie  zgłosili  uwag  i  poprzez  aklamację;  jednomyślnie  przyjęli 

protokół Nr 44.2014 z dnia 23 kwietnia 2014 roku z ostatniego posiedzenia Komisji.    



Do punktu  3-ego 
Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop zwrócił się z pytaniem – czy są jakieś uwagi 

czy pytania do przedłożonego sprawozdania z wykonania budżetu miasta Ełku  za 2013 rok 
w dziale kultura fizyczna i turystyka?

Inspektor ds. planowania i realizacji budżetu Barbara Dąbrowska dodała, że sprawozdanie 
jest bardzo szczegółowe. Jeśli chodzi o wykonania w  dziale kultura fizyczna i turystyka jest 
ono na poziomie 97%.

Do punktu  4-ego   
Komisja przystąpiła do zaopiniowania projektów uchwał związanych tematycznie z pracą 

Komisji na najbliższą sesję Rady Miasta.
1) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego miasta Ełku za 2013 
rok oraz sprawozdania z  wykonania budżetu miasta  Ełku za 2013 rok wraz z informacją 
o stanie mienia

Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop zwrócił się z pytaniem – czy są jakieś uwagi 
czy pytania do przedłożonego materiału i projektu uchwały?
Członkowie  Komisji  nie  wnieśli  uwag  i  przystąpili  do  zaopiniowania  projektu  uchwały. 
W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 12 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali 
pozytywnie  projekt  uchwały   w sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  miasta 
Ełku za 2013 rok oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta Ełku za 2013 rok wraz z 
informacją o stanie mienia

2) Projekt uchwały w sprawie  udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Ełku.
Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop zwrócił się z pytaniem – czy są jakieś uwagi czy 
pytania do przedłożonego projektu uchwały?
Członkowie  Komisji  nie  wnieśli  uwag  i  przystąpili  do  zaopiniowania  projektu  uchwały. 
W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 12 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali 
pozytywnie projekt uchwały  w sprawie  udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Ełku.

3) Inspektor  ds.  planowania  i  realizacji  budżetu  Barbara  Dąbrowska  omówiła  projekt 
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2014-2027, 
który zawiera zmianę:
W załączniku Nr 1 do uchwały:
1. Zmiany w roku 2014 wynikające z projektu zmiany uchwały budżetowej

 a) zmniejsza się dochody budżetu o kwotę  1 593 425 zł, w tym:
− dochody bieżące zwiększa się o kwotę  126 575 zł  (zwiększenia  z tytułu  udzielonych 

dotacji - 126 593 zł, w tym: na zadania oświatowe 26 593 zł i z zakresu kultury100 000 zł 
oraz zmniejszenia pozostałych dochodów własnych w oświacie – 18 zł,),

−  zmniejsza  się  dochody  majątkowe  o  kwotę  1 720 000  zł  (środki  na  projekt:  „Park 
Naukowo – Technologiczny – wyposażenie”),

b) zmniejsza się wydatki budżetu o kwotę 1 786 075 zł, w tym:
− wydatki bieżące zwiększa się o kwotę 186 925 zł (wpłatę na fundusz celowy  na wydatki 

bieżące  Policji  –  20 000 zł,  dotację  dla  ECK – 100 000  zł,  60 935 zł  na  wydatki  w 
oświacie, koszty postępowania sądowego w Urzędzie Miasta  – 5 990 zł),

− wydatki  majątkowe  zmniejsza  się  o  kwotę  1 973  000  zł (zmniejsza  się  środki  na 
projekt: „Park Naukowo – Technologiczny – wyposażenie” – 3 440 000 zł oraz zwiększa 
się wydatki na: projekt: „Rozwój turystyki transgranicznej w Ełku 
  i Alytusie” – 16 000 zł, projekt budowy mostu na rzece Ełk – 20 000 zł, przebudowę ul. 
Piłsudskiego – 1 400 000 zł, wpłatę na fundusz celowy na inwestycji w Policji – 6 000 zł, 



droga dojazdowa do Gimnazjum nr 3 i SP 9 - 5 000 zł,  przebudowa ul. Roosevelta – 
20 000 zł),        

c) zmniejsza się przychody budżetu z tytułu wolnych środków o kwotę 192 650 zł 
          Deficyt budżetu wyniesie  3 877 056 zł.
 
4) Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  następnie  projekt  uchwały  w sprawie 
zmian w budżecie miasta Ełku na 2014 rok w części dotyczącej prac Komisji:
pkt. I) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział Strategii 
i Rozwoju
Projekt: „ Rozwój turystyki transgranicznej w Ełku i Alytusie” – dział  630 rozdział 63003
Pierwszy  przetarg  nieograniczony  na  wykonanie  skweru  u  zbiegu  ulic  Wojska  Polskiego 
i Zamkowej został unieważniony z powodu złożenia przez oferenta wysokiej cenowo oferty. 
W drugim  przetargu  nieograniczonym  uzyskano  ofertę,  którą  Zamawiający  jest  w  stanie 
zaakceptować  do  realizacji,  przy  niewielkim  zwiększeniu  planu  budżetu.  Po  wyliczeniu 
wstępnych kosztów inwestycji, na które składają się wynikające z zakresu przetargu roboty 
budowlano  –  montażowe,  a  także  obsługa  inwestorska,  koszty  związane  z  podłączeniem 
zasilania  skweru  sieci  do  PGE,  wycinka  drzew  oraz  inne,  niezbędne  jest  zwiększenie 
wydatków  na  tym  zadaniu  o  kwotę  16  000  PLN.   Na  to  zadanie  otrzymujemy  85% 
dofinansowanie ze środków zewnętrznych.
Wywiązała się dyskusja.

Radny  Idzi  Podwojski  –  czy  nie  planuje  się  przebudowy  skrzyżowania  ul.  Wojska 
Polskiego z ul. Armii Krajowej i Zamkową? Wykonany inwestycję, a być może trzeba będzie 
później to rozbierać.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – można ten temat wziąć na posiedzenie Komisji 
Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  i  zobaczyć,  jakie  tam  będą  rozwiązania 
komunikacyjne. Natomiast tutaj przebudowywany będzie skwer. Z dokumentacją można się 
zapoznać w Zespole Inwestycji.

Następnie Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił pkt. V) w zakresie dochodów i 
wydatków,  przychodów  i  rozchodów  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  Wydział 
Promocji, Sportu i Kultury
Zwiększenie  dochodów  i  wydatków  w  dziale  921  –  kultura  i  ochrona  dziedzictwa 
narodowego w związku z umową zawartą z Województwem Warmińsko – Mazurskim. 
Na  podstawie  umowy  (zgodna  z  Uchwałą  Nr  XXXIX/733/10  Sejmiku  Województwa 
Warmińsko – Mazurskiego z dnia 8 kwietnia  2014 r.) Wojewoda udziela  Miastu pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej w kwocie 100.000 zł na dofinansowanie w 2014 roku 
działań w zakresie kultury realizowanych przez Ełckie Centrum Kultury.

Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop  –  czy  ubiegłoroczna  dotacja  została 
wykorzystana przez ECK w całości?

 Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – wydaje się, że jakaś kwota został zwrócona, 
chodzi o Teatr Tańca, musiałby to sprawdzić.

Radny  Ireneusz  Dzienisiewicz  –  w  pkt.  VIII  Zmniejszenie  dochodów  i  wydatków 
zaplanowanych na realizację zadania: „Park Naukowo – Technologiczny – wyposażenie” – 
dział 730 rozdział 73006, współfinansowanego ze środkowe pochodzących z UE. 

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – chcemy zdjąć te środki, gdyż konkurs w tym 
roku się nie odbędzie.

Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionych  projektów  uchwał, 
w głosowaniu wzięło udział 13 radnych.
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  10  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw” 
i 3 głosach „wstrzymujących” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały  w sprawie  zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2014-2027.



Następnie  członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  11  głosami  „za”  przy  0  głosach 
„przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie 
zmian  w budżecie miasta Ełku na 2014 rok. 

5 i 6)   Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił dwa następujące projekty uchwał:
− w sprawie przekazania środków finansowych na fundusz wsparcia Policji z przeznaczeniem 

na zakup psa patrolowo – tropiącego oraz jego wyposażenia dla Komendy Powiatowej 
Policji w Ełku,

− w sprawie przekazania środków finansowych na fundusz wsparcia Policji z przeznaczeniem 
na realizację służb ponadnormatywnych ełckich policjantów w okresie sezonu 
turystycznego.
Ustawa z dnia 6 kwietnia 1990 r. o policji daje możliwość samorządom gminnym poprzez 

partycypację  w kosztach  ponoszonych  na  jej  utrzymanie  czynne  kształtowanie  wizerunku 
Policji. Wieloletnia współpraca i wsparcie udzielane przez samorząd miasta Ełku Komendzie 
Powiatowej Policji w Ełku bezpośrednio przedkłada się na bezpieczeństwo mieszkańców oraz 
efekty pracy ełckiej jednostki Policji. 
W  związku  z  brakiem  możliwości  kontynuowania  współpracy  z  Komendą  Wojewódzką 
Policji w zakresie delegowania na okres letni policjantów z Oddziałów Prewencji proponuje 
się  rozwiązanie  polegające  na  finansowaniu  przez  samorząd  miasta  Ełku  służb 
ponadnormatywnych pełnionych przez ełckich policjantów.

Jeśli chodzi o środki finansowe na zakup psa - Ełcka Komenda Powiatowa Policji obecnie 
dysponuje czterema psami patrolowo – tropiącymi. Dwa z nich w najbliższym czasie przejdą 
na zasłużoną emeryturę. Mając na uwadze różnorodność przydatności psów w służbie ( m.in. 
pogadanki z dziećmi kształtujące właściwe zachowania w kontaktach ze zwierzętami, pokazy 
tresury  podczas  imprez  i  festynów  oraz  wiele  innych)  proponuję  udzielić  wsparcia 
finansowego na zakup nowego psa.  
Wywiązała się dyskusja.

Radny Idzi Podwojski – czy kwota przeznaczone na dofinansowanie Policji jest ujeta w 
budżecie miasta?

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  środki  finansowe  są  ulokowanie  w  Straży 
Miejskiej.

Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionych  projektów  uchwał, 
w głosowaniu wzięło udział 14 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 13 głosami „za” - jednomyślnie (1 radny nie 
głosował)  zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały   w  sprawie  przekazania  środków 
finansowych  na  fundusz  wsparcia  Policji  z  przeznaczeniem  na  realizację  służb 
ponadnormatywnych ełckich policjantów w okresie sezonu turystycznego.
Następnie  członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  12  głosami  „za”  przy  0  głosach 
„przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie 
przekazania środków finansowych na fundusz wsparcia Policji z przeznaczeniem na zakup psa 
patrolowo – tropiącego oraz jego wyposażenia dla Komendy Powiatowej Policji w Ełku. 

7) Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił projekt uchwały w sprawie zaopiniowania 
utworzenia na obszarze miasta Ełku dwóch okręgów wyborczych w wyborach do Rady Powiatu 
Ełckiego - 6 maja 2014 r. Starosta Ełcki przekazał uchwałę Nr XLII.401.2014 Rady Powiatu 
Ełckiego z dnia 30 kwietnia  2014 r. w sprawie porozumienia z Radą Miasta Ełku w celu 
utworzenia  na  obszarze  miasta  Ełku  dwóch  okręgów  wyborczych  w  wyborach  do  Rady 
Powiatu Ełckiego z prośbą o skierowanie jej pod obrady Rady Miasta Ełku.

W  celu  przeprowadzenia  wyborów  do  rady  powiatu,  powiat  dzieli  się  na  okręgi 
wyborcze. Zgodnie  z art. 454 § 5 ustawy z dnia 5 stycznia 2011 r. Kodeks wyborczy (Dz. U. 
Nr  21,  poz.  112  ze  zm.)  utworzenie  na  obszarze  gminy  dwóch  lub  więcej  okręgów 
wyborczych wymaga porozumienia z radą tej gminy;  należy przy tym uwzględnić podział 
danej gminy na okręgi wyborcze do rad gmin. W wyniku tego Rada Powiatu podjęła uchwałę 



Nr XLII.401.2014 z dnia 30 kwietnia 2014 r. w sprawie porozumienia z Radą Miasta Ełku 
w celu utworzenia na obszarze miasta  Ełku dwóch okręgów wyborczych  w wyborach do 
Rady  Powiatu Ełckiego. 

Na podstawie art. 454 § 6 ustawy z dnia 5 stycznia 2011 r. Kodeks wyborczy łączenie 
dwóch lub więcej gmin w celu utworzenia okręgu wyborczego wymaga zasięgnięcia opinii 
rad tych gmin.  Na wniosek Rady Powiatu Ełckiego proponuję zaopiniować pozytywnie pro-
jekt utworzenia na obszarze miasta Ełku dwóch okręgów wyborczych w wyborach do Rady 
Powiatu  Ełckiego,  określony w załączniku  do Uchwały Nr  XLII.401.2014 Rady Powiatu 
Ełckiego z dnia 30 kwietnia 2014 r. w sprawie porozumienia z Radą Miasta Ełku w celu 
utworzenia  na  obszarze  miasta  Ełku  dwóch  okręgów  wyborczych  w  wyborach  do  Rady 
Powiatu  Ełckiego.  Projekt  uchwały  został  uzgodniony  z  Krajowym  Biurem  Wyborczym 
Delegatura w Olsztynie.
Wywiązała się dyskusja.

Radny Adam Dobkowski zaproponował, by poddać po dyskusję drugą propozycję radnych 
powiatowych. 

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział, że do Rady Miasta trafił konkretny 
projekt uchwały i do niego ma wyrazić opinię Rada Miasta.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały, 
w głosowaniu wzięło udział 14 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 12 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 2 
głosach  „wstrzymujących”  zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały   w  sprawie 
zaopiniowania utworzenia na obszarze miasta Ełku dwóch okręgów wyborczych w wyborach 
do Rady Powiatu Ełckiego.

Do punktu  5-ego   
 Radny Adam Dobkowski powiedział, że chciałby zaproponować, by samorząd miasta 

ustalił  zasady  korzystania  ze  słupów  ogłoszeniowych  w  trakcie  kampanii  wyborczych. 
Proponowałby, by np. Wszystkie komitety wyborcze przekazywały swoje plakaty do Ełckiego 
Centrum Kultury, który by później wyklejał te plakaty w określonych dniach. Jeśli by wtedy 
zaklejono wyklejone plakaty, ten komitet, który by to zrobił ponosiłby karę (np. Pieniężną). 
Jest  jeszcze  do  rozwiązania  sprawa  wieszania  plakatów  na  słupach  energetycznych.  W 
przypadku  wyborów  do  Parlamentu  Europejskiego,  tutaj  wieszanie  plakatów  na  słupach 
energetycznych przyblokowano.

Radny  Ireneusz  Dzienisiewicz  –  wniosek  jest  jak  najbardziej  słuszny.  Chociaż 
wyznaczamy tylko część słupów na plakaty wyborcze, to zaklejone są wszystkie. Jest to duży 
problem,  gdyż  umieszczane  są  plakaty  i  informacje  o  imprezach  organizowanych  przez 
miasto, który są natychmiast pozaklejane przez komitety wyborcze.

Radny Bogusław Wisowaty zaproponował wykonanie tablic oszklonych, gdzie mogłyby 
być umieszczane plakaty wyborcze. Należałoby na ten cel wygospodarować jakieś sodki z 
budżetu miasta.

Radny Tomasz Dawidowski poruszył problem lisów, które się zagnieździły w okolicach 
ul. Kościuszki. Czy podjęto w tej sprawie jakieś działania?

Radny  Mirosław  Sawczyński  –  przypomniał,  że  Ełckie  Centrum  Kultury  miało 
administrować słupy ogłoszeniowe i je oczyszczać na bieżąco.

Radny Idzi Podwojski zauważył, że dobrze, iż na słupach energetycznych nie umieszcza 
się  plakatów wyborczych w naszym mieście.  Takie plakaty stanowią poważne zagrożenie 
w ruchu drogowym.

Z-ca  Przewodniczącego  Komisji  Paweł  Czemiel  –  czy  jeszcze  w  tym  roku  uda  się 
zamontować kamerę monitoringu w przejściu podziemnym przy SP nr 7?

Radny Krzysztof Wiloch zwrócił się o uporządkowanie:
− zarośniętego zielskiem kwietnika przy promenadzie, przy budynku PWiK,
− usunięcie szpecącego „murala” na schodach przy promenadzie - os. Bogdanowicza.



Następnie  radny  Krzysztof  Wiloch  zwrócił  się  z  pytaniem,  jak  przebiegł  przetarg 
ogłoszony przez PKP na wyprzedaż taboru kolejowego, była tam jedna lokomotywa parowa.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański udzielił odpowiedzi na zadane pytania:
− słupy ogłoszeniowe, spróbujemy tą sytuację unormować, by nie było takiego bałaganu. 

Postaramy się  by  komitety  wyborcze  bardziej  odpowiadały  za  estetykę  miasta.  Słupy 
oświetleniowe natomiast powinny być wolne od plakatów wyborczych. Podejmiemy ten 
temat na posiedzeniu Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku,

− jeśli  chodzi  o  lisy,  zostały  odłowione  3  szt.  Tak  naprawdę  odławiamy  bez  regulacji 
prawnej. Ustawione są pułapki, Straż Miejska monitoruje teren. W tej okolicy mają nory 
dwie lisice z małymi,

− kamera w przejściu podziemnym – na ten rok mamy kilkadziesiąt kamer do zamontowania 
i  jest  szansa,  że  również  tam  zostania  zamontowana.  Trzeba  jednak  pomyśleć  o 
odpowiednim zabezpieczeniu przed wandalami,

− jeśli chodzi o uporządkowanie kwietnika i usunięcie „marleja” zostanie to zaraz zgłoszone 
odpowiednim służbom miejskim,

− przetarg  PKP –  wyjaśnienia  przygotowuje  Muzeum  Historyczne.  16  kwietnia  została 
wysłana oferta, która dotarła dopiero 24 kwietnia, czyli po terminie. Wszystko wskazuje na 
to, że jest to wina Poczty, że oferta nie dotarła na czas.

Radny Adam Dobkowski – czy jest szansa, by jeszcze do kalendarza imprez miejskich 
wprowadzić turniej siatkówki?

Radny  Ireneusz  Dzienisiewicz  –  na  tą  chwilę  pozostaje  nam  tysiąc  złotych. 
Podejmowaliśmy próbę 4-krotnie. Nasze miasto nie ma tradycji w tej dziedzinie sportu.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  warto  byłoby  się  zastanowić  i  sięgnąć  po 
4 drużyny żeńskie na taki turniej.

Radny Mirosław Sawczyński  poruszył  problem z  podświetleniem wieży ciśnień.  Prosi 
o interwencję w tej sprawie.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
Przewodniczący Komisji:

Małgorzata Stachowiak           
Tomasz Przekop
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